
     Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374  

     PROTOKOLL NR 14 2024  
   Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 10 september 2024    

     kl.19:00 

Närvarande:  
Ordförande: Maria Dellham 
Vice Ordförande: Fredrik Nilsson  
Ordinarie ledamöter: Lena Petri, Marika Pontén, Johanna Hampf, Doris Backe, Mona 
Plånborg Grenholm, Lillan Holmberg             

                                       Suppleanter: Ann-Louise Lindgren, Frida Nordlander, Camilla Waltersson   
             Anmält frånvaro: Aleksandra Palumbo   
             Inbjudna gäster: Susanne Gustafsson (Kassör), Mikael Engblom (Grafisk design) 
                              

     

§169 Mötets öppnande  
Ordförande Maria Dellham öppnade mötet kl.19.01 

§170 Val av sekreterare 
För deZa möte valdes Camilla Waltersson och Lillan Holmberg som sekreterare 

§171 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes   

§172 Val av justerare 
Doris Backe valdes aZ justera dagens protokoll  

§173 Föregående protokoll  
Protokoll nr13 justerat och fastställt 

§174 Ekonomisk rapport  
Augus] ekonomin rapport inte färdig. Informa]on från Resursbank aZ sparräntan sänks från 3.85% ]ll 
3,70%. Ekonomin är fortsaZ god. 

§175 PresentaRon webb grafisk design 
Johanna höll en kort inledning om uppdraget aZ se över Pudelklubbens grafiska profil. Gäst Mikael Engblom 
som jobbar med grafisk design förklarade hur de har tänkt runt den grafiska profilen. AZ det är vik]gt aZ 
den är tydlig, då den ska användas på flera olika placormar. AZ den är enhetligt typsniZ med utvalda 
färger för aZ veta aZ det är pudelklubben. Mikael visade sedan eZ förslag där man har använt en grafisk 
manual med typsniZ BARLOW som går aZ ladda ner gra]s via Google Font. Mikael ansåg aZ deZa typsniZ 
är läZläst aZ det finns mycket möjligheter aZ välja friZ ex versala tunna rubriker eller tjocka mm. Mikael 
tog sedan upp färgval. AZ 90% använder oeast blå som huvudfärg. Han har därför valt mörkröd, svart, 
benvit och beige för aZ bli stark grafiskt och inte bli en i mängden. Som sekundära färger toner av blå, 
blågrön, olivgrön och gyllene. Mikael visade sedan eZ förslag på logotyp. Tanken aZ separera logga och 
klubbnamnet. Vi fick se exempel på liggande och stående logotyper samt med och utan bakgrundsfärg. 
Mikael visade eZ exempel på hur eZ PudelnyZ skulle kunna se ut med visade färger och logotype i A4 
format. Vi fick möjlighet aZ ställa frågor ]ll Mikael innan vi tackade för presenta]onen och Mikael lämnade 
mötet. Vi var alla överens om aZ texten och typsniZet var snyggt och läZläst. Fredrik har gjort RAS i det nya 
typsniZet. Fredrik påtalade aZ om avdelningarna skulle använda det så behövs det skickas ut en pdf med 
manual för nedladdning samt mallar. Mikael skulle göra om exemplet av pudelnyZ ]ll A5 format då det är 
det som vi använder. 
Eeer denna presenta]on följde en diskussion om logotype. Vi landade diskussionen med aZ ha kvar 
logotypen och fortsäZa använda jubileumsbilden som vi gör idag. AZ introducera en ny logotype är eZ 
större arbete som vi behöver aZ inkludera avdelningarna i.  

Införskaffa beachflaggor och backdrops enligt ]digare CS beslut. NyZ informa]onshäee behöver tas fram.  



§176 AU beslut 
Beslut AU aZ köpa blommor ]ll Always invigning av deras nya lokaler i Göteborg. 
  
 §177 Medlemsrapport  
Marika Pontén informerade aZ det är en fortsaZ svag posi]v medlemsutveckling. 1/8 4159 och 1/9 4164 

§178 KommunikaRonsvägar inom CS 
Diskussion om vad vi kommunicerar på Messenger och FB. Vi var överens om aZ vi använder Messenger när 
vi behöver snabb respons eller har kort kommunika]on aZ förmedla inom styrelsen. FB används ]ll mer 
formella delar som tex protokoll, länkar, dagordningar mm 

§179 CS möten 2024/2025 
CS möten är uppbokade för resten av 2024. 2025 tar vi på nästa möte. Fredrik presenterade eZ förslag på 
eZ nyZ upplägg på Pudelfullmäk]ge och Verksamhetsdagarna. En helgdag digitalt pudelfullmäk]ge där vi 
går igenom handlingarna och helgen eeer eZ fysiskt årsmöte på en del av lördagen för aZ sedan ha 
Verksamhetskonferens med delegater resten av den dagen med middag på kvällen och fortsäZning nästa 
dag. 
Beslut om aZ en grupp skapas för aZ lösa allt det prak]ska inför Pudelfullmäk]ge och Verksamhetsdagarna 
2025.  
I gruppen ingår: Maria, Ann-Louise, Lena, Fredrik och Frida 
Beslut aZ inte ha någon digital verksamhetskonferens i höst då vi har flera digitala möten med 
avdelningarna under hösten som täcker det behovet i år. 
Maria bokar in eZ digitalt möte för avdelningarna för aZ få se förslag på nya hemsidan som CS fick 
presenterat på styrelsemötet 23/8. 
Camilla kallar ]ll eZ vanligt informa]onsmöte med avdelningarna senast två veckor före manusstopp 
PudelnyZ som är 1/11. 
Fredrik, Camilla, Lillan och Frida skapar en årsmötesgrupp. Skapa mall som avdelningarna själva lägger in. 
Camilla kallar ]ll möte. 

§180 Rapporter från Kommi]éerna 
- Kommi]én för Avel och hälsa  

• Fredrik rapporterade aZ RAS är nu godkänd och utlagd. Vi har fåZ posi]v respons från SKK 
vilket är roligt då mycket jobb har lagts ned. Medlemmarna har också varit posi]va i sina 
kommentarer på nätet. 

• RUU: Doris Backe rapporterade det senaste med planering av möte i oktober. 
• Fredrik tycker aZ det kommer upp för få frågor om nya standarden för aZ vi ska behöva 

samla frågor och svar på en egen sida på webben. 
• Fredrik rapporterade om möte med Nordiska Pudelunionen: Norska varianten av den nya 

standarden som gjorts om ]ll engelska fast det inte är klart material. DeZa har delats ut ]ll 
svenska domare. Norge har inte klargjort om de nya färgerna ännu. Vi går ut med 
informa]on som är korrekt med eZ förtydligande. Det Norska ännu eZ arbetspapper. 

- KommunikaRonskommi]én 
- Tävlingskommi]én 

•
- Samordningskommi]én 

• Möte med Annika Holm ska bokas in för aZ komma igång med arbetet med 
styrelseportalen. 

• Camilla ska ta fram eZ förslag på eZ årshjul ]ll nästa möte. 
• Fredrik bokar upp eZ möte med Camilla om stadgarna. 

§181 Rapporter 
Lena, Fredrik och Maria var på Specialklubbsmöte 2/9. Om något behöver tas upp så rapporteras det på 
nästa CS styrelsemöte. 
§182 Inkomna skrivelser 
CS ]llstyrker ansökan från Therese Johansson ]ll aZ döma pudel. Direktjusterades. 



§183 Inkomna protokoll från avdelningar och SKK 
Inga inkomna protokoll aZ ta upp. 

§184 Övriga frågor 
• Frida har fåZ frågor angående introduk]onen av nya uppfödarutbildningen som är imorgon 

kväll. Frågorna gäller om den kommer aZ spelas in? Den kommer aZ spelas in, men inte 
spridas så det får tas med berörd individ om en eventuell möjlighet aZ se det eeeråt. 

• AU tar beslut om Aleksandra kommer upp med eZ nyZ förslag om ny sponsor av hundmat 
innan nästa CS styrelsemöte 

§185 Finns det något som inte får offentliggöras före justering? 
Nej 

§186 Kommande möten 
Tisdagen 1/10 kl19:00 
Tisdagen 5/11 kl19:00 
Tisdagen 3/12 kl19:00 
  
Avslutning   
Mötet avslutades kl.22:08  

  
_______________________________________    ________________________________________  

Lillan Holmberg & Camilla Waltersson, sekreterare                       Maria Dellham, ordförande för mötet 

_______________________________________  
Doris Backe, protokolljusterare  
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